To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN TRADE FAC Date: 20-06-2023 11:17:09 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات التجارية الاردنية التاريخ: 20-6-2023 AM 11:17:09 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDAN TRADE FAC announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة التسهيلات التجارية الاردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 15-06-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 15-06-2023
Other	أخرى
Subject: Payment of interest on Corporate bonds No. 8, due 12/14/2023, at 7% interest We would like to announce that we have paid the first interest due on the Corporate bonds with an amount of 6,460,000 JD on the due date, as the total interest amount of 226,719.45 JD.	الموضوع: دفع فوائد أسناد قرض رقم 8 استحقاق 2023/12/14 بفائدة 7% نود اعلامكم باننا قمنا بدفع الفائدة الاولى المستحقة على اسناد القرض البالغ 6,460,000 دينار حيث تم دفع كامل مبلغ الفائدة و البالغ 226,719.45 دينار وذلك في تاريخ الاستحقاق.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled abualrob	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled abualrob